
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

Относно: Изменение и допълнение на Наредбата за прием на деца в общинските детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична 
община, приета от Столичен общински съвет с Решение № 82 по Протокол № 48 от 
22.02.2018 г., изм. и доп. (отстраняване на техническа грешка) – Решение № 270 по 
Протокол № 52 от 26.04.2018 г., изм. и доп. – Решение № 510 по Протокол № 58 от 
26.07.2018 г., изм. (отстраняване на техническа грешка) – Решение 641 по Протокол 59 от 
13.09.2018 г., изм. и доп. – Решение № 69 по Протокол 70 от 14.02.2019 г., в сила от 
18.03.2019 г. 

 

НЕ съм съгласна с уседналост за детски градини и ясли при съществуващ недостиг от над 10 000 

места.  

НЕ съм съгласна да ме наказвате, че съм предпочела да родя преди да навърша 30 години. 

НЕ съм съгласна да ме наказвате, че съм си купила СОБСТВЕНО жилище в даден район. 

НЕ съм съгласна да ме наказвате, че не съм останала да живея при родителите си. 

НЕ съм съгласна да ме наказвате, че съм предпочела да си сменя квартала, защото иначе е 

трябвало да пътувам по 1 час, докато стигна до работа.  

НЕ съм съгласна да ме наказвате, че няма фирми, където мога да упражнявам професията си нито 

в моя квартал, нито в този на съпруга ми. 

НЕ съм съгласна да наказвате детето ми като го водя на 1 час път разстояние, за да мога да 

използвам уседналостта си по постоянен адрес. 

НЕ съм съгласна да наказвате детето ми като го водя на 1 час път разстояние, защото в някое село 

около София има свободни места. 

НЕ съм съгласна неработещата съседка да има повече права от мен, защото живее при родителите 

си цял живот и има уседналост в района. 

НЕ съм съгласна да наказвате младите семейства, които идват в София, за да работят, като давате 

предимство с уседналостта на неработещите „софиянци“.  

НЕ съм съгласна за НЯКОИ хора да плащат по 60лв за общинско заведение, ДРУГИ, отговарящи на 

същите критерии, да плащат 800лв. за частно такова. 

Като цяло НЕ съм съгласна с водената от Вас политика последните повече от 10 години за 

справяне с този проблем.  

В заключение искам да кажа, че уседналостта по район е чудесно решение, когато бъде 

преодолян недостигът на места за яслена и градинска възраст. Дотогава е само настройване на 

едни родители срещу други. Уседналост за целия град София е приемлив вариант, но няма да 

промени реално нещата. 

 



 Крайно време е да се помисли  

1. Увеличаване точките на работещ родител (а заедно с това за починал родител, самотен 

родител) 

2. Даване на възможност за кандидатстване само на адресите на детето като според мен най-

много точки трябва да носи вариантът постоянният му и настоящ да съвпадат. 

3. Ударно строителство на градини и ясли в най-проблемните райони. 

 

Една НЕсъгласна майка,  

Таня Маринова 

 


